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Vragen en opwaarderingen m.b.t. Memo Start Evaluatie werkwijze programma's 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

PvdD 1 In de laatste alinea staat: ‘Dit memo wordt geagendeerd voor de commissie 
Omgevingsvisie op 3 april. Dan kunt u aandachtspunten of aanvullingen 
meegeven voor de opzet van de evaluatie.’ Wordt dit memo besproken in 
Commissie OGV op 3 april? 

Het memo staat ter bespreking op de agenda.  

 2 Zorgpunt van PvdD is dat met de Omgevingswet de natuur minder goed 
beschermd is omdat initiatieven altijd worden toegestaan tenzij … Bij 
Waterschap HDSR (Utrechtse Heuvelrug tot Zuid-Holland) is de Keur in 2018 
ingericht volgens de nieuwe Omgevingswet. De ervaring van medewerkers van 
HDSR is dat de natuur inderdaad minder goed beschermd is en initiatieven 
vaker ten koste van natuur worden gerealiseerd. Worden dit soort ervaringen, 
ook van inliggende en omringende overheden, meegenomen in de evaluatie? 

De evaluatie gaat over de werkwijze die PS hebben vastgesteld 
om aan programma’s te werken. De evaluatie gaat niet over de 
gehele Omgevingswet en ook niet over de inhoud van de 
programma’s. Dit valt dus buiten de evaluatie. Overigens moeten 
ontwikkelingen altijd rekening houden met de kaders van de 
Omgevingsverordening. Voor ontwikkelingen in NNN-gebied geldt 
hierbij het nee-tenzij principe.  

 3 Waarom alleen een onderzoek naar programma’s o.b.v. interviews? Kan er ook 
gekeken worden naar de daadwerkelijke besluitvorming en de resultaten 
daarvan? 

Het is onduidelijk wat precies met deze vraag bedoeld wordt. 
Deze evaluatie gaat niet over de mate waarin inhoudelijke 
beleidsdoelen worden behaald.  
Er is aan de PvdD fractie gevraagd om de vraag te verduidelijken. 

 4 Wordt bij de evaluatie ook gekeken naar de manier waarop in programma’s is 
gewaarborgd dat alle belangen in voldoende mate aan tafel zitten bij de 
participatie? 

Ja. Het bieden van participatiemogelijkheden bij programma’s 
voor belanghebbenden is een belangrijk onderdeel van de 
werkwijze. Tijdens de evaluatie worden betrokkenen van een 
aantal programma’s geïnterviewd en hierbij zullen we ook vragen 
stellen over de wijze waarop er invulling is gegeven aan 
participatie en welke aanbevelingen hieruit naar voren komen. De 
manier waarop verschillende belangen in het participatietraject 
zijn meegenomen, wordt hierin opgenomen.  

Volt 5 Waarom wordt de aparte bijlage niet ook met Provinciale staten gedeeld? De aparte bijlage wordt geschreven voor de directie en bevat 
(indien deze uit de evaluatie naar voren komen) aanbevelingen 
specifiek gericht op de aansturing van de ambtelijke organisatie. 
Dit is een verantwoordelijkheid van de directie.  

 


